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PROTOKÓŁ 

XLVIII Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 26 stycznia 2022 r. 

XLVIII Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14:00 do godz. 16:00. 

Na ogólną liczbę 21 radnych, obecnych było 20 radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem: 

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/sesje_rady_miejskiej.htm 
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Otwarcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na początku chciałam prosić, aby wszyscy radni, 

chcący zabrać głos podczas sesji, podchodzili do mikrofonów, ponieważ mówienie z dala od 

mikrofonu nie jest słyszalne w transmisji obrad, ani nie zostanie odnotowane do protokołu. 

Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: Burmistrza, zastępców Burmistrza oraz 

szanownych radnych. 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 20 radnych, co stanowi kworum. Teraz bardzo proszę o potwierdzenie swojej 

obecności na tabletach. Proszę o potwierdzenie Kworum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, porządek obrad na dzisiejszą sesję 

otrzymaliście w dniu 19 stycznia 2022 r. i zostały udostępnione w aplikacji eSesja. Czy są 

jakieś pytania i uwagi do porządku obrad? Nie widzę. Jeśli nie ma żadnych uwag, to 

przechodzimy do realizacji porządku obrad.2 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

 
1 Lista obecności i zawiadomienie. 
2 Porządek obrad sesji. 
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1) Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024 – druk 

nr 1.3 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024 – druk nr 1. Projekt uchwały przedstawi 

pan Tadeusz Urbaniak – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Pan Tadeusz Urbaniak przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię w/w komisji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radna Danuta Foryt zapytała o sposoby motywacji osób, korzystających z zasiłków i dodatków 

Ośrodka Pomocy Społecznej, do podjęcia pracy. Kierownik udzielił odpowiedzi, że jeżeli 

osoby nie zarejestrują się w Powiatowym Urzędzie Pracy, to nie otrzymają żadnego zasiłku ani 

dodatku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 1? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2022 – 2024 została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.4 

Uchwała została oznaczona pod nr XLVIII/387/2022.5 

 
3 Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024. 
4 Wynik głosowania. 
5 Uchwała nr XLVIII/387/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024. 
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2) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Strzelce 

Opolskie w 2022 roku – druk nr 2.6 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie określenia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Strzelce Opolskie w 2022 roku – druk nr 2. Projekt uchwały przedstawi pani 

Magdalena Żelazna – sekretarz Gminy Strzelce Opolskie. 

Pani Magdalena Żelazna przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radny Piotr Pospiszyl zapytał, czy jest więcej zwierząt bezdomnych, czy ich ubywa. Kolejne 

pytanie dot. usypiania ślepych miotów. Pani Sekretarz udzieliła wyjaśnień, podkreśliła, że 

usypianie ślepych miotów jest ujęte jako obligatoryjny punkt Programu. Jednak zdarza się to 

sporadycznie, w naszej gminie nie miało to miejsca od kilku lat. 

Radny Andrzej Porębny zabrał głos dziękując pani Sekretarz za zaangażowanie i podkreślił, że 

dzięki niej żadne zwierzę nie zostało odesłane do schroniska. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 2? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Strzelce 

Opolskie w 2022 roku została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.7 

 
6 Projekt uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Strzelce Opolskie w 2022 roku. 
7 Wynik głosowania. 
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Uchwała została oznaczona pod nr XLVIII/388/2022.8 

3) nadania nazwy dla ronda położonego w Strzelcach Opolskich – druk 

nr 3;9 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy dla ronda położonego w Strzelcach Opolskich – druk nr 3. Projekt uchwały przedstawi 

pan Jacek Kusidło – kierownik referatu rolnictwa i ochrony środowiska. 

Pan Jacek Kusidło przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy pana Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię w/w komisji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radni Marek Zarębski oraz Danuta Foryt podziękowali za ten projekt uchwały, jednocześnie 

informując, że jest to ogromny ukłon w stronę osób, które z pochodzenia są kresowianami. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma już żadnych pytań, to przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku 

nr 3? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał 

się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie nadania nazwy dla ronda położonego w Strzelcach 

Opolskich została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.10 

Uchwała została oznaczona pod nr XLVIII/389/2022.11 

 
8 Uchwała nr XLVIII/388/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie 

określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Strzelce Opolskie w 2022 roku. 
9 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy dla ronda położonego w Strzelcach Opolskich. 
10 Wynik głosowania. 
11 Uchwała nr XLVIII/389/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie 

nadania nazwy dla ronda położonego w Strzelcach Opolskich. 
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4) nadania nazw ulicom stanowiącym drogi wewnętrzne w Szczepanku – 

druk nr 4;12 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie nadania nazw 

ulicom stanowiącym drogi wewnętrzne w Szczepanku – druk nr 4. Projekt uchwały przedstawi 

pan Jacek Kusidło – kierownik referatu rolnictwa i ochrony środowiska. 

Pan Jacek Kusidło przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy pana Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię w/w komisji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 4? Proszę o podniesienie ręki 

i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie nadania nazw ulicom stanowiącym drogi wewnętrzne 

w Szczepanku została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.13 

Uchwała została oznaczona pod nr XLVIII/390/2022.14 

5) poparcia „Apelu Sejmiku Województwa Opolskiego dotyczącego 

wyrażenia sprzeciwu wobec obniżenia wysokości subwencji 

oświatowej na edukację w zakresie języków mniejszości narodowych 

i etnicznych oraz języka regionalnego na rok 2022”– druk nr 5.15 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie poparcia 

„Apelu Sejmiku Województwa Opolskiego dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec obniżenia 

wysokości subwencji oświatowej na edukację w zakresie języków mniejszości narodowych 

 
12 Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom stanowiącym drogi wewnętrzne w Szczepanku. 
13 Wynik głosowania. 
14Uchwała nr XLVIII/390/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie 

nadania nazw ulicom stanowiącym drogi wewnętrzne w Szczepanku.  
15 Projekt uchwały w sprawie poparcia „Apelu Sejmiku Województwa Opolskiego dotyczącego wyrażenia 

sprzeciwu wobec obniżenia wysokości subwencji oświatowej na edukację w zakresie języków mniejszości 

narodowych i etnicznych oraz języka regionalnego na rok 2022”. 
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i etnicznych oraz języka regionalnego na rok 2022”– druk nr 5. Oddaję głos radnemu 

Henrykowi Rudnerowi, jako głównemu wnioskodawcy projektu uchwały. 

Radny Henryk Rudner przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wniosek do projektu uchwały został podpisany przez wielu 

radnych, dodatkowo został przez wnioskodawców przedstawiony na posiedzeniu Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu. Poproszę pana Marka Zarębskiego o wypowiedzenie się w tej 

sprawie. 

Marek Zarębski przekazał, że wszyscy członkowie komisji byli jednogłośnie za, w związku 

z czym opinia komisji jest pozytywna. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 5? Proszę o podniesienie ręki 

i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie poparcia „Apelu Sejmiku Województwa Opolskiego 

dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec obniżenia wysokości subwencji oświatowej na 

edukację w zakresie języków mniejszości narodowych i etnicznych oraz języka 

regionalnego na rok 2022” została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.16 

Uchwała została oznaczona pod nr XLVIII/391/2022.17 

Przyjęcie sprawozdań z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej za 

rok 202118 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia przyjęcia 

sprawozdań z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2021. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Do biura obsługującego Radę Miejską wpłynęły już 

wszystkie sprawozdania z prac stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2021. Dziękuję 

 
16 Wynik głosowania. 
17Uchwała nr XLVIII/391/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie 

poparcia „Apelu Sejmiku Województwa Opolskiego dotyczącego wyrażenia sprzeciwu wobec obniżenia 

wysokości subwencji oświatowej na edukację w zakresie języków mniejszości narodowych i etnicznych oraz 

języka regionalnego na rok 2022”. 
18 Sprawozdania z pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich za 2021 rok. 



Protokół z XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 26 stycznia 2022 r. 

 

8 
 

przewodniczącym poszczególnych stałych Komisji Rady Miejskiej za złożenie sprawozdań. 

Dziękuję Radnym za zaangażowanie oraz całoroczną pracę w stałych Komisjach. Dodam 

ponadto, że w 2021 r. odbyło 16 Sesji Rady Miejskiej oraz 9 Wspólnych posiedzeń Komisji 

stałych. Rada Miejska podjęła 114 uchwał, a radni złożyli podczas sesji łącznie 48 interpelacji 

i zapytań. Dziękuję Radnym za współpracę w minionym roku. Jeżeli nie ma żadnych 

wątpliwości to stwierdzam, że sprawozdania z pracy komisji stałych Rady Miejskiej w 

Strzelcach Opolskich za rok 2021 zostały przez radnych przyjęte. 

Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z XLVII sesji. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołów? Nie widzę. Jeśli nie ma 

uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę wiceburmistrz Panią Marię Feliniak o przedstawienie 

sprawozdania.19 

Pani Maria Feliniak przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami. 

Pytania do Sprawozdania Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania do sprawozdania? 

Radny Henryk Skowronek podziękował za udział w konkursie szopek bożonarodzeniowych 

w Szymiszowie. Dodatkowo nawiązał do wypowiedzi Burmistrza dot. budowy części 

obwodnicy. Burmistrz poinformował, że w związku z faktem, iż temat budowy całej obwodnicy 

jest nadal otwarty i nie mamy wiedzy, czy w ogóle zostanie wybudowana to zaproponował 

możliwość wybudowania jej części z innych zewnętrznych środków (80% fundusze obce, 20 % 

fundusze gminne). 

Radny Marek Zarębski zapytał o umowy podpisywane w sprawie Twoje M. Czy gmina nie ma 

wątpliwości dot. finansowania tej inwestycji w obecnej sytuacji. Burmistrz Tadeusz Goc 

udzielił wszelkich wyjaśnień. 

 
19 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
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Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne, wobec tego otwieram dyskusję. 

Radna Danuta Foryt zapytała o liczbę rolników handlujących na targu, którzy faktycznie są 

rolnikami i nie sprzedają bananów. Burmistrz przekazał, że 14 rolników złożyło deklaracje, ale 

Ci, którzy handlują również innymi rzeczami niż swoje plony, stracili uprawnienia. Rolnicy nie 

rozumieją wielu rzeczy, np. dlaczego we wtorek płacą, a w piątek już nie. 

Radna Irena Kaczmarek również nawiązała do handlujących na targu. Zapytała o spór dot. opłat 

za stoiska na targowisku. Burmistrz udzielił obszernej wypowiedzi, informując, iż wpłynęła 

petycja tych osób i dopiero teraz zaczyna się dyskusja. Radna przekazała, że przekaz medialny 

nie jest obiektywny, handlujący nie wyjaśniają niczego tylko przedstawiają swoje zażalenia. 

Radny Henryk Ruder poinformował, że są zarzuty dla zarządcy targowiska, ponieważ nie dba 

o miejsce i nie stwarza handlującym odpowiednich warunków do pracy, np. nie odśnieża placu 

targowego. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. W czasie od ostatniej sesji nie było żadnych 

interpelacji i zapytań. 

Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Czy ktoś z państwa chce złożyć interpelacje lub zapytanie, 

proszę o przygotowanie ich na piśmie i złożenie do końca tygodnia. 

Brak złożonych interpelacji. 
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Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do punktu sprawy organizacyjne Rady 

Miejskiej. Otwieram dyskusję.  

Brak chęci dyskusji. 

Pani przewodnicząca Gabriela Puzik przekazała , że w dniu 27 stycznia 2022 r. o godz. 11.00 

odbędzie się spotkanie dot. pracy nad projektem strategii rozwoju gminy Strzelce Opolskie. 

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ustalam termin kolejnej, XLIX Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich na dzień 23 lutego 2022 roku o godz. 14.00. 

Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. 

Zamknięcia obrad XLVIII sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela 

Puzik 

 

Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

 

Protokół sporządziła: Małgorzata Kielan 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


